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Käsittely:
Kokouksen alussa ratikkan liittyviin kysymyksiin oli paikalla vastaamassa suunnittelupäällikkö Markus 
Holm ja liikenneinsinööri Tiina Hulkko.

Päätös:
Merkittiin tiedoksi saatu selostus ja käyty keskustelu.


